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Referat frå møte i Vang ungdomsråd 30.10.19 på 

Vang barne- og ungdomsskule 

 

 
 

Tilstade: Amalie 8, Leander 8, Ine 9, Ole-Viljam 9, Jonas 10, Solvor 10 og Harald 

 

Sak 1: Overskrift: klubb kritikk og diskusjon om kritikken 

Harald hadde ein del kritiske spørsmål om klubb, blant anna om ulike åpne rom som 

må vaskes etter bruk. og at vi må ta ansvar for kvart einaste rom/korridorer/tribuner 

som blir brukt under klubben, og at folk ikkje skal komme inn før tiden, fordi da blir det 

kaos. Det vert ein liten diskusjon om dette så vi vart einige om at vi følger Olav sine 

regel som vert avtalt på eit møtet føste u-klubb d.å. Bakgrunnen for reglene var  

hærverk, låserutiner og disponible rom. Vi i U-rådet må bli flinkere til å oppretthalde 

reglene som har blitt bestemt. Dei må også skrivast ned av Olav, slik at alle kan sjå 

dei. 

Spesialelev-utstyr har også blitt utsatt for forsøk på hærverk, dette må det også bli 

gjort noe med. U-råd ser det som gunstig at ved  klubbkvelder ønskes slikt utstyr  satt 

vekk for sin eigen sikkerheit pga at unge ikkje har “kontroll” over seg sjølv.   

  

Sak 2: Halloween, klubbkvardagen 

Olav ville mest sansyneleg ha det på fredag den 1.November, handlinga skjer på 

fredag.  

U- rådet meiner det med flytting av kiosksal ned til bomberommet er ein dum ting pga  

at man mister oversikt over inngangen og kven som har betalt. Om man skal flytte 

salet ned, burde det være ein vakt i samfunnshuset som går rundt og sjekker og 

passer på kven som bruker kva. Da dette er ikke er til stede burde klubb kiosk og sånn 

vera oppe i samfunns kjøkkenet.  

U- rådet vil ha Halloween tema på klubben førstkomande fredag., Ine, Amalie og Solvor 

skal ta aktivitet handlinga og ansvaret.  

Det er framleis ikkje kome Wifi inn i bomberommet. 

 

Sak 3: Pilotposjektet, digitalungdom 

Vi i U-rådet leste mailen om pilotprosjektet og vi vart einige om at vi er glade for dette. 

Vi meiner at kodeklubben i Ryfoss kan kobles opp mot dette. Hvem tek ansvaret for 

dette? 

 

Sak 4: Ine sin sak, kulturhus i Vang 

Ine tar igjen opp saken om kulturhuset for barn og unge i Åsvang, teatersal og scene, 

sang og musikk er stikkorda hennar. Planen er å invitere også andre til å framføre 

stykker der. Ine meinar at kommuna burde ofre ein sal som kulturungdom, barn og 
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vaksne kan bruke, Vi i U-rådet er ganske einige i hennes argument og vi skal gå til 

Ragnild Lund, og til resten av kommuna med saken om kulturkrav på Åsvang. Kanskje 

til og med flytte kulturskula til “Åsvang kulturhus”, kanskje Ragnild kan presentere 

forslaget foran vaksne og barn på fellesmøtet, dette er vi for og vi vil gjøre dette til ein 

sak.  

 

 

Referent: Ole-Viljam 

 

 

 

 
 

 

 

 


